
 

 
 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
П Р О Т О К О Л 

засідання постійної комісії  обласної ради з питань регіонального розвитку, 
планування, бюджету, фінансів та інвестицій 

 
від 13 грудня 2024 року № 
Миколаїв 

  .  
Початок: 11.00 
Депутатська кімната  
 

Всього членів постійної комісії –  11 чол.  
 

Присутні: Гомерський В., Волков А., Григор’єва О., Самчинська Л., 
Ташлик Г., Невеселий В., Кошова Л., Герасимчук О. 
 

Відсутні: Садрідінов Т., Козлов О., Фроленко В. 
 

Головуючий: Гомерський В.
  

 
В засіданні постійної комісії прийняли участь перший заступник голови 

Миколаївської обласної ради Андрєєв Д. 
Перед початком засідання голова постійної комісії. Віталій Гомерський 

повідомив про відсутність секретаря комісії та запропонував кандидатуру 
Григор’євої  Ольги, для ведення протоколу засідання. 

Голосували: «За» - одноголосно. 
Гомерський В. проінформував присутніх членів комісії, що їм надіслані 

матеріали засідання комісії обласної ради, а саме: проєкт порядку денного 
засідання постійної комісії, документи та інформацію, які стосуються питань 
проєкту порядку денного. 

Далі, Гомерський В. проінформував членів постійної комісії, що до Закону 
України «Про місцеве самоврядування в Україні» внесені зміни щодо 
забезпечення прозорості місцевого самоврядування, і починаючи з 
сьогоднішнього засідання комісії буде проводитись поіменне голосування під 
час прийняття рішень (зміни набрали чинність з 15.05.2024). 

За результатами обговорення, Гомерський В. запропонував затвердити 
порядок денний засідання постійної комісії обласної ради  

Зазначене питання поставлено на голосування.  
 

Проведено поіменне голосування:  
Гомерський В. – за; 
Герасимчук О.– за; 
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Волков А.,– за; 
Григор’єва О. – за;  
Самчинська Л. – за;  
Ташлик Г. – за.           

Підсумки поіменного голосування:  
усього проголосували – 6, 
з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 
 
ВИРІШИЛИ: затвердити запропонований порядок денний засідання 

постійної комісії обласної ради. 
 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Миколаївської області на 2025 рік. 
 
Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 

департаменту економічного розвитку та регіональної політики Миколаївської 
обласної військової адміністрації. 

 
2. Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-соціальної 

експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до Комунального 
некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна лікарня» 
Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Бабін Олег Дмитрович – заступник начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації. 
 
3. Про надання згоди на списання окремого індивідуально визначеного 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області (що обліковується на балансі обласної ради). 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна - керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, уповноважена особа з питань запобігання та 
виявлення корупції у  виконавчому апараті обласної ради. 

 
4. Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого скликання на 

2025 рік.    
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами виконавчого 

апарату обласної ради 
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5. Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної діяльності 
на 2025 рік. 

 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами виконавчого 

апарату обласної ради 
 
Різне. 
 
1. Про звернення депутата  обласної ради Григор’євої Ольги стосовно 

надання фінансування на відновлення опалювальної системи в Миколаївській 
загальній школі-інтернату І-ІІІ ступенів №7, яка була пошкоджена внаслідок 
руйнування водопостачання у місті. 

 
Інформує:  Григор’єва Ольга Дмитрівна – депутат обласної ради. 

 
 
1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми економічного і соціального 

розвитку Миколаївської області на 2025 рік. 
 
Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 

департаменту економічного розвитку та регіональної політики Миколаївської 
обласної військової адміністрації. 

 
У обговоренні взяли участь: Гомерський В., Герасимчук О., Самчинська Л. 
Зазначене питання поставлено на голосування.  
 
Приєдналися до участі в комісії депутати обласної ради Невеселий В.,         
Кошова Л. 
Проведено поіменне голосування: 
 Гомерський В. – за; 
 Герасимчук О.– за; 
 Волков А.,– за; 
 Григор’єва О. – за;  
 Самчинська Л. – за;  
 Ташлик Г. – за., 
 Невеселий В. - за     
 Кошова Л.-за.       
Підсумки поіменного голосування:  
 усього проголосували – 8, 

з них: 
«за» - 8; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 
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ВИРІШИЛИ: Внести питання на розгляд двадцять шостої  позачергової сесії 
обласної ради. 
 

2. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру 
медико-соціальної експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання 
до Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Бабін Олег Дмитрович – заступник начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації. 
 

У обговоренні взяли участь: Гомерський В., Герасимчук О. 
 
Зазначене питання поставлено на голосування.  
 
Проведено поіменне голосування:  
 Гомерський В. – за; 
 Герасимчук О.– за; 
 Волков А.,– за; 
 Григор’єва О. – за;  
 Самчинська Л. – за;  
 Ташлик Г. – за., 
 Невеселий В. - за     
 Кошова Л.-за.       
Підсумки поіменного голосування:  
 усього проголосували – 8, 

з них: 
«за» - 8; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: Внести питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії 
обласної ради. 
 

3. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання окремого індивідуально 
визначеного майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області (що обліковується на балансі обласної ради). 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна - керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, уповноважена особа з питань запобігання та 
виявлення корупції у  виконавчому апараті обласної ради. 

 
У обговоренні взяли участь: Гомерський В. 
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Зазначене питання поставлено на голосування.  
 
Проведено поіменне голосування:  
 Гомерський В. – за; 
 Герасимчук О.– за; 
 Волков А.,– за; 
 Григор’єва О. – за;  
 Самчинська Л. – за;  
 Ташлик Г. – за., 
 Невеселий В. - за     
 Кошова Л.-за.       
Підсумки поіменного голосування:  
 усього проголосували – 8, 

з них: 
«за» - 8; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 

      
ВИРІШИЛИ: Внести питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії 
обласної ради. 
 

4. СЛУХАЛИ: Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого 
скликання на 2025 рік.    

 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами виконавчого 

апарату обласної ради 
 

У обговоренні взяли участь: Гомерський В. 
Зазначене питання поставлено на голосування.  
 
Проведено поіменне голосування:  
 Гомерський В. – за; 
 Герасимчук О.– за; 
 Волков А.,– за; 
 Григор’єва О. – за;  
 Самчинська Л. – за;  
 Ташлик Г. – за., 
 Невеселий В. - за     
 Кошова Л.-за.       
Підсумки поіменного голосування:  
 усього проголосували – 8, 

з них: 
«за» - 8; 
«проти» - 0; 



6 
 

«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: Внести питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії 
обласної ради. 
 

5. СЛУХАЛИ: Про план роботи Миколаївської  обласної ради з 
регуляторної діяльності на 2025 рік. 

 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами виконавчого 

апарату обласної ради 
 

У обговоренні взяли участь: Гомерський В. 
Зазначене питання поставлено на голосування.  
 
Проведено поіменне голосування:  
 Гомерський В. – за; 
 Герасимчук О.– за; 
 Волков А.,– за; 
 Григор’єва О. – за;  
 Самчинська Л. – за;  
 Ташлик Г. – за., 
 Невеселий В. - за     
 Кошова Л.-за.       
Підсумки поіменного голосування:  
 усього проголосували – 8, 

з них: 
«за» - 8; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: Внести питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії 
обласної ради. 
 

Різне. 
 
1. СЛУХАЛИ: Про звернення депутата  обласної ради Григор’євої Ольги 

стосовно надання фінансування на відновлення опалювальної системи в 
Миколаївській загальній школі-інтернату І-ІІІ ступенів №7, яка була 
пошкоджена внаслідок руйнування водопостачання у місті. 

 
Інформує:  Григор’єва Ольга Дмитрівна – депутат обласної ради. 

 

У обговоренні взяли участь: Гомерський В. 
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Зазначене питання поставлено на голосування.  
 
Проведено поіменне голосування:  
 Гомерський В. – за; 
 Герасимчук О.– за; 
 Волков А.,– за; 
 Григор’єва О. – за;  
 Самчинська Л. – за;  
 Ташлик Г. – за., 
 Невеселий В. - за     
 Кошова Л.-за.       
Підсумки поіменного голосування:  
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації №1 додаються. 
 
 
 
Голова постійної комісії  
обласної ради                                                                         Віталій ГОМЕРСЬКИЙ 
 
За секретаря постійної комісії 
обласної ради               Ольга ГРИГОР’ЄВА
   



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань регіонального розвитку, планування, бюджету, 
фінансів та інвестицій 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 13 грудня  2024 року Миколаїв № 1
 
 
Про звернення депутата  обласної ради 
Григор’євої Ольги стосовно надання 
фінансування на відновлення 
опалювальної системи в Миколаївській 
загальноосвітній школі-інтернаті  
І-ІІІ ступенів №7, яка була пошкоджена 
внаслідок руйнування водопостачання у 
місті. 
 

Заслухавши інформацію із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

ВИРІШИЛА: 

1. Інформацію взяти до відома. 

2. Рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, 
житлово-комунального господарства, капітального будівництва та 
архітектури розглянути питання стосовно відновлення опалювальної системи 
в Миколаївській загальноосвітній школі-інтернаті І-ІІІ ступенів №7, яка була 
пошкоджена внаслідок руйнування водопостачання у місті Миколаєві з 
виїздом на місце. 

3. Враховуючи абзац четвертий підпункту 2 пункту 1 постанови 
Кабінету Міністрів України від 11 березня 2022 р. № 252 «Деякі питання 
формування та виконання місцевих бюджетів у період воєнного стану» 
направити зазначене звернення до Миколаївської військової адміністрації для 
розгляду та надання пропозиції щодо вирішення питання відновлення 
опалювальної системи в Миколаївській загальноосвітній школі-інтернаті            
І-ІІІ ступенів №7. 

 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                        Віталій ГОМЕРСЬКИЙ 
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